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Z A P I S N I K  

SA III. SJEDNICE 
GRADSKOG VIJEĆA GRADA NOVALJE 

održane dana  01. lipnja    2016.g.  u Gradskoj vijećnici Grada Novalje  
s početkom u 09,00 sati. 

 
 
 
Sjednici nazočni: 
 
1. Vesna Šonje Allena – predsjednica Gradskog vijeća  
2.  Zvonko Vrtodušić 
3. Anton Denona 
4. Marin Lončarić 
5. Marijan Badurina 
6. Aleksij Škunca 
7. Valentina Tomulić Trgovčević 
8.  Albert Semenčić 
9.  Robert Badurina 
10. Lukica Šuljić 

 
Odsutni vijećnici: 
 

1. Mariella Pehovac 
2. Ljubomir Kurilić 
3. Jurica Palčić 

 
 
Predsjednica Vesna Šonje Allena otvorila je sjednicu, pozdravila nazočne, predložila da 
se prozivkom utvrdi nazočnost vijećnika te prenijela ispriku radi izostanka sa sjednice 
zamjenika gradonačelnika dr.  Nevena Škunce. 
Prozivkom je utvrđeno da je sjednici nazočno 10 vijećnika što je dovoljno za donošenje 
pravovaljanih odluka. 
 
Zatim je predsjednica Vesna Šonje Allena pozvala gradonačelnika Antu  Dabo da 
podnese izvješće  o aktivnostima gradske uprave od zadnje održane sjednice. 
Gradonačelnik Ante Dabo upoznao je vijećnike sa aktivnostima koje su u tijeku: 

- natječaji za zapošljavanje komunalnih redara su u tijeku, a ovih dana će se sustav 
kontrole buke na Zrću pustiti u promet, 

- planirani radovi pred sezonu u manjem opsegu nego dosadašnjih godina se 
odvijaju, 

- pomoćno nogometno igralište sa umjetnom travom će do 10. lipnja biti završeno, 
- hidroavion će 6. lipnja biti pušten u promet i Novalja će biti povezana sa 

Rijekom, Splitom i Ankonom, 
- osim hidroaviona ima izgleda da bi ove sezone mogli imati i hidrogliser, 
- aglomeracija; svi radovi idu svojim tijekom, 
- sanacija odlagališta „Caska“ ide prema planu. Smanjuje se prostor za odlaganje 

otpada i približava se vrijeme zatvaranja Caske i biti će sve strožiji režim 
gospodarenja otpadom, 
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- imali smo sastanak sa MUP-om radi dogovora o razini sigurnosti i reda na 
području Grada, 

- za taxi usluge biti će ukupno oko 50 dozvola i ovu uslugu ćemo nastojati  
dovesti na višu razinu. 

 
AKTUALNI SAT 
 
Vijećnica Valentina Tomulić Trgovčević  
Upitani smo od strane mještana Stare Novalje da li će se  asfaltiranje  provesti do Livić 
kuće prije sezone,  i pitanje javnog prijevoza autobusima koji noću voze i stvaraju buku 
kroz mjesto? 
 
Vijećnik Anton Denona, Predsjednik MO Stara Novalja 
Ovih dana trebalo bi krenuti radovi na sanaciji te prometnice. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Grad ima ugovor sa ŽUC-om i Komunalijama za sanaciju cca 1,5 km prometnice te na 
bar dva mjesta time riješili i problem površinske oborinske odvodnje. Time će 
najkritičniji dio prometnice biti saniran. 
Javni gradski prijevoz, slažem se da se tijekom noći treba napraviti jedan red vožnje  
osim kad su festivali Hide out i Sonus. Razgovarati ćemo sa javnim gradskim 
prijevozom i dogovoriti režim prijevoza noću. 
 
Vijećnik  Anton Denona 
Ne radi se o javnom gradskom prijevozu već o autobusima Autotroleja koji tijekom 
festivala voze uglavnom prazni i po nekoliko autobusa jedan za drugim, nepotrebno i 
tako stvaraju buku. 
 
Vijećnik Robert Badurina 
Uputio je zamjerku na dobivanje materijala za sjednicu koji je vrlo obiman, a četiri dana 
nije dovoljno za pripremu. 

1. Novalja se napunila gostima,  Jakišnica smećem, a kamioni ne voze redovito. 
2. Prvi gosti koji su došli su proveli eko akciju i pokupili smeće, a eko otok je 

postavljen na plažu, a tu mu  nije mjesto. 
3. Da li je moguće staviti na stranice Grada koliko je prošle godine iznosila zabava 

odnosno nastupi klapa i drugi te tko je platio? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 

1. Materijali su dostavljani u skladu sa poslovničkim terminima. 
2. Smeće; slažem se da eko otoku nije mjesto na plaži komunalni redari su već 

reagirali na to prema poduzeću Arburoža. 
Za odlaganje krupnog otpada morati ćemo reagirati jer na žalost građane se ne 
može uvjeriti nego sankcijama i moraćemo pristupiti i takvim mjerama. 

3. Za manifestacije Centar za kulturu odvoji oko 400.000,00 kuna, Turistička 
zajednica nešto manje, a Grad za obilježavanja Dana Grada, Domovinske 
zahvalnosti i sve se to iščitava iz obračuna proračuna koji je na dnevnom redu 
danas. 
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Vijećnik Lukica Šuljić 
1. Plaža Caska nema ni jednog kontejnera ni kante za smeće i mislim da bi bilo 

vrijeme da se postave. 
2. Ne znam kako je bilo odlučeno rampe da se spuštaju opet 01. lipnja mislim da je 

to prerano, 120 dana imamo zatvoreni centar i smatram da bi tu trebala nastupiti 
korekcija. 

3. Parkinzi koji se daju u koncesije u centru grada? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  

1. Punktovi na koje  se postavljaju kontejneri su potencijalna opasnost jer pokraj 
nastaju odlagališta i zato sam protiv kontejnera jer nisu dobra rješenja. Naručili 
smo preko 100 kanti za otpad i ne znam koliko će ih biti na Caski. Naselje Caska 
je prošle godine konačno dobilo javnu rasvjetu još uvijek je nedovoljno  ali je 
napravljeno. 

2. Novalja centar; da bi riješili problem kružnog toka gdje su stajališta za autobuse 
ovih dana su otpočeli radovi na uređenju stajališta na mjestu parkirališta P1. 
Arburoža se odriče tog prihoda radi bolje protočnosti prometa u centru grada. 
Zatvaranje centra;  starija odluka je bila da se centar zatvara 15. lipnja ali unazad 
nekoliko godina je donijeta odluka da se zatvori 01. lipnja. 

3. Parkirališta u koncesiji; kad se zatvori parkiralište koje u najmu ima Vila Palčić 
to je cca 10 parkirnih mjesta, a vrlo blizu je P3 parkiralište koje ima uvijek  
mjesta. 
Ispred hotela Lože; slažem se da prerano zatvaraju o tome ćemo još razgovarati 
jer oni uskoro idu u izgradnju hotela Lože koji bi prema projektu trebao biti 
jedan od najljepših malih hotela na Jadranu.  

 
Vijećnik Aleksij Škunca  

1. Aktivnosti u vrtovima lunjskih maslina; imam informaciju da domicilno 
stanovništvo nije transparentno upoznato s aktivnostima, cementira se u 
maslinicima i sezonska zapošljavanja se netransparentno obavljaju. 

2. Apeliram da se oformi Odbor za gospodarstvo i društvene djelatnosti koji je 
previđen Poslovnikom a nije formiran. 

 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Lunjski maslinici; u tijeku su radovi koje prati ministarstvo i mislim da ima i 
građevinsku dozvolu, a što se betonira tiče nije mi poznato. 
O premještanju kućica ne znam, a dividende nisu dijeljene zaposlenicima već  je 
članovima zadruge  povećan udio u zadrugi za 1.000,00 kuna. 
Odbor za gospodarstvo; molim pročelnicu da predloži izmjenu Statuta  i Poslovnika za 
iduću sjednicu prema kojoj bi Odbor za gospodarstvo odvojili od društvenih djelatnosti i 
formirali dva Odbora. 
 
Vijećnik Zvonko Vrtodušić 
Betoniranje u masliniku ; postavljene su 4 klupe i tribine za amfiteatar. Sve se tamo 
odvija prema građevinskoj dozvoli. 
 
Vijećnik Albert Semenčić 
Na službenom portalu dali ste priopćenje za luku i marinu Novalja u svezi referenduma. 
Naš klub vijećnika poslao je objavu kratku i konciznu, a ona nije objavljena. 
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Gradonačelnik Ante Dabo  
Ja nisam primio mail ne znam da li netko je, ali na stranici imate opciju visit posta pa se 
tu može objaviti. 
Bilo je inzistiranja da se i prije raspiše referendum. Ja ne bi politizirao i ovo rješenje 
koje imamo je dobro rješenje. Prijedlog UPU-a biti će javno objavljen i održati će se 
tribina  da ljudi znaju o čemu će glasati. UPU je najjači alat u rukama građana i Grada. 
 
Vijećnica Valentina Tomulić Trgovčević 
To je poslano i netko je to primio i namjera je bila da se objavi na službenoj stranici 
Grada kao rad Gradskog vijeća. 
 
Vijećnik Robert Badurina  
Moguće je da  zbog opterećenosti servera   mail nije zaprimljen, to se događa. 
Ja sam dobio saznanja da je dogradonačelnik podnio ostavku na dužnost, a danas je iz 
zdravstvenih razloga odsutan. 
 
Nakon aktualnog sata predsjednica Vesna Šonje Allena predložila je da se izvrši 
verifikacija Zapisnika sa I. sjednice Gradskog vijeća održane 27. travnja 2016.g. 
Primjedbu na zapisnik imao je vijećnik Aleksij Škunca, a odnosila se na njegovo 
izlaganje uz prijedlog proračuna Grada Novalje za 2016. godinu, na str. 7. pa predlaže 
da se ispravi i glasi: 
„Na stranici 19., usluge promidžbe i informiranja 300.000,00 kuna; predlažemo da se 

ovaj iznos smanji i  150.000,00 kuna da ostane za uslugu promidžbe i informiranja, a 

da se agencija Libra, koja je bila prisutna u predizbornoj kampanji jedne političke 

opcije više ne angažira za promidžbu Grada Novalje, a da se iznos od  150.000,00 kuna 

usmjeri za sufinanciranje školskih udžbenika“ 

 
Primjedba je prihvaćena i time je izvršena verifikacija Zapisnika sa I. sjednice Gradskog 
vijeća održane 27. travnja 2016.g. 
 
Verifikacija Zapisnika sa II. sjednice Gradskog vijeća održane 18. svibnja 2016.g. 
izvršena je bez primjedbi. 
 

1. Godišnji izvještaj o  izvršenju Proračuna Grada Novalje za 2015. godinu. 
2. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2015. godinu. 
3. Prijedlog Odluke o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 

naselja Stara Novalja. 
4. Prijedlog Odluke o izradi dopuna Prostornog plana uređenja Grada Novalje. 
5. Prijedlog Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja naselja Jakišnica. 
6. Prijedlog Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja GP Škuncini stani – 

sjever. 
7. Prijedlog Odluke o imenovanju Povjerenstva za ocjenu arhitektonske 

uspješnosti. 
8. Prijedlog Odluke o ugostiteljskoj djelatnosti. 
9. Prijedlog I. izmjene i dopune Odluke o uređenju prometa. 
10. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja u odnosu na nekretninu 

oznake k.č. br. 1838/304 k.o. Novalja. 
11. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra na dijelu k.č. br. 490 k. o. 

Novalja Nova. 
12. Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja.  
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13. Javni poziv za predlaganje kandidata za članove i zamjenike članova Savjeta 
mladih Grada Novalje. 

14. Zahtjev za postavljanje kioska na javnu površinu. 
 

 
Budući da do dana održavanja sjednice Gradskog vijeća nije pristigla ni jedna primjedba 
ni nadopuna, dnevni red se smatra usvojenim.  
 
 
AD/1 Godišnji izvještaj o  izvršenju Proračuna Grada Novalje za 2015. godinu. 
 Uvodno obrazloženje iznijela je Spomenka Tamarut, voditeljica Odsjeka za 
proračun i financije i upoznala vijećnike sa realiziranim stavkama proračuna za 2015. 
godinu. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo nadopunio je izlaganje i obrazložio minus koji je prikazan na 
računu tako da se čita kao da je 2015. godina završena sa manjkom, a to se dogodilo 
zbog novih pravila knjiženja i po računima se vidi da je stanje pozitivno. 
Dodao je da ohrabruje znatno  povećanje izvornih prihoda i obrazložio stavku poreza na 
dohodak koji se uplaćuje na poseban račun i ne prikazuje se u proračunu, pa je manji za 
cca 1.200.000,00 kuna,  a sredstva se troše strogo namjenski. 
Nakon rasprave, predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem 
je pristupilo 10 vijećnika. 
Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za Gradsko vijeće prihvatilo je  

Godišnji izvještaj o  izvršenju Proračuna Grada Novalje za 2015. godinu 
 

 
AD/2 Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2015. godinu 
 
 Uvodno obrazloženje iznijela je Spomenka Tamarut, voditeljica Odsjeka za 
proračun i financije i upoznala vijećnike sa odlukom kojom se utvrđuje rezultat 
poslovanja i način  pokrića manjka i raspored viška prihoda. 
 
Vijećnica Valentina Tomulić Trgovčević zaključila je da unatoč viškovima prihoda još 
uvijek postoji manjak i to pokazuje da se loše planira. 
Vijećnik Aleksij Škunca je pozdravio povećanje izvornih prihoda ali i upozorio na 
nedovoljnu iskorištenost EU fondova iako je i ured organiziran i te aktivnosti treba 
poticati i više koristiti. 
 
Nakon toga je u ime  Kluba vijećnika HDZ i HSLs izjavio da će oni napustiti sjednicu  
nakon ove točke dnevnog reda, jer neke točke su zakonski nepripremljene, a u nekima 
ne žele sudjelovati. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo rekao je da se ne bi složio sa time da nema rezultata sa  
EU fondovima jer se svi natječaji svakodnevno prate  i ured je opravdao svoje 
postojanje. 
 
Nakon rasprave, predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem 
je pristupilo 10 vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 6 (šest) glasova  za i 4 
(četiri) suzdržana donijelo  
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Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2015. godinu 
 

Napuštanjem sjednice  vijećnika  HDZ-HSLS sjednici je nazočno 6 vijećnika što nije 
dovoljno za donošenje pravovaljanih odluka pa je predsjednica Vesna Šonje Allena 
odredila  pauzu od deset minuta. 
 
Nakon pauze, vijećnik Jurica Palčić došao je na sjednicu i sjednici je nazočno 7 
vijećnika. 
 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je kratko obrazloženje i sjednica je nastavljena. 

 
AD/3 Prijedlog Odluke o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 
naselja Stara Novalja. 
Uvodno obrazloženje iznijela je Gordana Vuković voditeljica Odsjeka za prostorno 
planiranje i upoznala vijećnike sa procedurom izrade i donošenja UPU Stara Novalja. 
Vijećnik Anton Denona u raspravi je naglasio problem Stare Novalje radi manjka 
sadržaja i rekao da ovim dokumentom nikad neće biti svi zadovoljni iako se nastojalo 
što manje ljude oštetiti i ovo je pomak na bolje. Javnih parkova i zelenih površina fali i 
na tome će se raditi i dalje. 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je da bez ovog dokumenta ne bi mogli dobiti 
građevinsku dozvolu za društveni dom koji se planira izgraditi u Staroj Novalji. 
Nakon rasprave, predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje   
kojem je pristupilo 7 vijećnika pa je glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko 
vijeće donijelo  
 

Odluke o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja  
naselja Stara Novalja. 

 
 
 
 
AD/3 Prijedlog Odluke o izradi dopuna Prostornog plana uređenja Grada Novalje. 
Uvodno obrazloženje iznijela je Gordana Vuković i obrazložila razloge izrade  dopuna 
PP koji je potrebno donijeti kako bi parcele  (30-ak zahtjeva za ishodovanje 
građevinskih dozvola) koje su osigurale  pristupni put mogle uvrstiti u uređeno 
građevinsko područje. 
Vijećnik Zvonko Vrtodušić upitao je da li se ovime mijenjaju granice obuhvata 
Prostornog plana? 
Gordana Vuković odgovorila je da se ne mijenjaju, mijenja se samo grafički dio Plana. 
 
Ispred Odbora za prostorno planiranje Vesna Šonje Allena dala je kratko obrazloženje i 
podršku prijedlogu za izradu izmjena PP. 
 
Nakon rasprave, predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem 
je pristupilo 7 vijećnika, pa je glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko vijeće 
donijelo  
 

Odluku o izradi dopuna Prostornog plana uređenja Grada Novalje 
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AD/5 Prijedlog Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja naselja Jakišnica. 
Gordana Vuković, voditeljica odsjeka za prostorno planiranje dala je uvodno 
obrazloženje za pokretanje izrade UPU Jakišnica. 
U raspravi, vijećnik Zvonko Vrtodušić upitao je što je sa UPU Prozor Zaglava. Gordana 
Vuković odgovorila je da je donijet i na snazi je. 
Nakon rasprave, predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem 
je pristupilo 7 vijećnika, pa je glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko vijeće 
donijelo  
 

Odluku o izradi Urbanističkog plana uređenja naselja Jakišnica 
 
 

AD/6 Prijedlog Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja GP Škuncini stani – 
sjever. 
Uvodno obrazloženje iznijela je voditeljica odsjeka za prostorno planiranje i iznijela 
prijedlog kojim se pokreće izrada UPU Škuncini stani – sjever. 
Vijećnik Jurica Palčić podsjetio je da je i u predizbornoj kampanji bilo govora o 
nužnosti izrade UPU – a za svi stani i izrazio podršku ovom prijedlogu.  
Vijećnik Anton Denona upozorio je na radove koji se odvijaju na Škuncinim stanima i 
odlaže se građevinski materijal tako da mijenja konture krajolika. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo rekao je da treba reagirati ako se bitno narušava konfiguracija 
tla i prijaviti službama takav slučaj. 
Nakon rasprave, predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem 
je pristupilo 7 vijećnika, pa je glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko vijeće 
donijelo  
 

Odluku o izradi Urbanističkog plana uređenja GP Škuncini stani – sjever 
 
 

AD/7 Prijedlog Odluke o imenovanju Povjerenstva za ocjenu arhitektonske uspješnosti. 
Uvodno obrazloženje iznijela je Gordana Vuković upoznala  vijećnike sa prijedlogom 
kojim  bi se imenovalo Povjerenstvo koje bi ocjenjivalo arhitektonsku usklađenost sa 
prostorom. Ukoliko se rješenje ne uklapa u prostor Povjerenstvo može uskratiti 
suglasnost i tražiti izmjenu projekta. 
Prijedlog za članove Povjerenstva je :  
 

1. Vesnu  Šonje Allena, za predsjednicu  
2. Tješimira Zenerala, za člana  
3. Dominika Kunkeru, za člana  
4. Gordanu  Vuković, za člana  
5. Marinu Tomulić, za člana  

 
Svi  nazočni vijećnici složili su se s prijedlogom i nakon rasprave, predsjednica Vesna 
Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 7 vijećnika, pa je 
glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko vijeće donijelo  
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ODLUKU  
o imenovanju Povjerenstva za ocjenu  

arhitektonske uspješnosti 
 
 
I 
 

  
U Povjerenstvo za ocjenu arhitektonske uspješnosti na području Grada Novalje 

Gradsko vijeće imenuje: 
 

6. Vesnu  Šonje Allena, za predsjednicu  
7. Tješimira Zenerala, za člana  
8. Dominika Kunkeru, za člana  
9. Gordanu  Vuković, za člana  
10. Marinu Tomulić, za člana  

 
 

II 
 
 Povjerenstvo za ocjenu arhitektonske uspješnosti ima zadaću pregledavanja i 
ocjene svih idejnih projekata unutar izdvojenih zona turističke namjene, poduzetničke 
zone Čiponjac, proizvodne zone Zaglava – Prozor, ugostiteljsko turističkih građevina 
unutar građevinskog područja naselja, te prema potrebi i drugih idejnih projekata za 
stambene građevine. 
 
 
AD/8 Prijedlog Odluke o ugostiteljskoj djelatnosti. 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i iznijela prijedlog 
koji je  proizišao temeljem novog Zakon o ugostiteljskoj djelatnosti, a u suradnji sa 
Udrugom obrtnika i cehom ugostitelja. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 7 
vijećnika, pa je glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko vijeće donijelo  
 

Odluku o ugostiteljskoj djelatnosti  
 
 
 

AD/9 Prijedlog Odluke  o I. izmjenama i dopunama Odluke o uređenju prometa na 
području Grada Novalje 
Uvodno obrazloženje iznijela je Ivana Kurilić, pročelnica i upoznala vijećnike sa 
prijedlogom koji je nastao nakon donošenja Odluke o uređenju prometa i definira 
kretanje agencijskih autobusa kroz centar tijekom sezone radi transfera gostiju. 
Vijećnik Jurica palčić naglasio je važnost izrade studije ustroja prometa koju već 
nekoliko godina napominje i smatra da je prije donošenja UPU-a novalje trebalo izraditi 
studiju ustroja prometa. 
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Nakon rasprave, predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem 
je pristupilo 7 vijećnika, pa je glasovanjem, sa 6 (šest ) glasova za i 1(jednim) 
suzdržanim Gradsko vijeće donijelo  
 
 

Odluku o I. izmjenama i dopunama Odluke o uređenju prometa na  
području Grada Novalje 

 
 

AD/10 Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja u odnosu na nekretninu 
oznake k.č. br. 1838/304 k.o. Novalja. 
Uvodno obrazloženje iznijela je pomoćnica pročelnice Silvija Hodak Tauzer i upoznala 
vijećnike sa postupkom odabira najpovoljnijeg ponuditelja za k.č.br. 1838/304 u 
poduzetničkoj zoni Čiponjac.  
Jedini ponuditelj koji je zadovoljava uvjete natječaja je tvrtka Vidas plus d.o.o.  koja 
ostvaruje i olakšicu na plaćanje budući da proizvodnju seli iz centra grada u poslovnu 
zonu.  
Vijećnik Jurica Palčić stavio je primjedbu na vrlo nisku cijenu ovako atraktivnog 
prostora a k tome ima i olakšice pa je cijena vrlo mala za ovo. 
 
Vijećnik Lukica Šuljić podržao je maksimalno smanjenje cijena za domicilno 
stanovništvo pogotovo za ovakvu namjenu. 
Gradonačelnik je podržao smanjenje cijene za projekt koji bi u zoni zaposlio nekoliko 
ljudi, a ima gradova koji daju i besplatno takva zemljišta za proizvodne namjene. 
Ogradio se od projekta „Kastelo“  koji je nažalost dobio legalizaciju za hostel u 
poduzetničkoj zoni. 
 
Nakon rasprave, predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem 
je pristupilo 7 vijećnika, pa je glasovanjem, sa 7 (sedam ) glasova za  Gradsko vijeće 
donijelo  
 

Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja u odnosu na nekretninu oznake k.č. br. 
1838/304 k.o. Novalja. 

 
 
AD/11 Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra na dijelu k.č. br. 490 k. o. 
Novalja Nova. 
Uvodno obrazloženje iznijela je pomoćnica pročelnice Silvija Hodak Tauzer i 
obrazložila prijedlog kojim se skida status javnog dobra za 4 m2 parcele koja je u naravi 
dio stambene zgrade  u Istarskoj ulici  kako bi vlasnik mogao legalizirati. 
 
Nakon rasprave, predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem 
je pristupilo 7 vijećnika, pa je glasovanjem, sa 7 (sedam  ) glasova za Gradsko vijeće 
donijelo  
 

Odluke o ukidanju statusa javnog dobra na dijelu k.č. br. 490 k. o. Novalja Nova 
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AD/12 Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja.  
Ispred Komisije za dodjelu javnih priznanja gradonačelnik Ante Dabo iznio je 
prijedloge za dodjelu javnih priznanja koje je predložila Komisija. 
Nakon sjednice Komisije   pristigao je prijedlog za dodjelu priznanja Toniju Datkoviću 
pa je isti prijedlog gradonačelnik iznio Gradskom vijeću sa prijedlogom da se Toniju 
Datkoviću dodijeli Godišnja nagrada iz područja sporta. 
Svi nazočni složili su se s prijedlogom. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena iznijela je slijedeće prijedloge o kojima se glasovalo 
pojedinačno: 
 

 
1. Nagrada Grada Novalje za životno djelo  

- Andriani Škunca, književnici i fotografkinji 
za sveukupno umjetničko postignuće u afirmaciji kulturne 

baštine  Novalje i posebnosti otoka Paga   

Glasovalo je 7 (sedam) vijećnika i sa 7 (sedam) glasova za prihvaćen je prijedlog. 
 

2. Plaketu Grada Novalje 
- Ivanu Šuljiću, obrtniku  

za značajan doprinos razvoju obrtništva i  

aktivan dugogodišnji rad u Udruženju  obrtnika Grada Novalje   

Glasovalo je 7 (sedam) vijećnika i sa 7 (sedam) glasova za prihvaćen je prijedlog. 
 

3. Plaketu Grada Novalje iz područja obrazovanja  
- prof. Editi Denona, za značajan doprinos  

poticanju i očuvanju zavičajnog govora 

Glasovalo je 7 (sedam) vijećnika i sa 7 (sedam) glasova za prihvaćen je prijedlog. 

 

4. Godišnju nagradu  Grada Novalje  iz područja turizma 
- tvrtki HADRIA  -  a/c Straško  

za  doprinos  razvoju i promociji turizma na području  

Grada Novalje  

Glasovalo je 7 (sedam) vijećnika i sa 7 (sedam) glasova za prihvaćen je prijedlog. 

 

5. Godišnju nagradu iz područja turizma 
- Domagoju Vrtodušiću, predsjedniku Udruge iznajmljivača  

za  doprinos turističkoj promociji  Grada Novalje  

Glasovalo je 7 (sedam) vijećnika i sa 7 (sedam) glasova za prihvaćen je prijedlog. 

 

6. Godišnju nagradu iz područja sporta 
- Toniju Datkoviću,  

za značajna domaća i međunarodna  sportska postignuća  

 

Glasovalo je 7 (sedam) vijećnika i sa 7 (sedam) glasova za prihvaćen je prijedlog. 

 
 

AD/13 Javni poziv za predlaganje kandidata za članove i zamjenike članova Savjeta 
mladih Grada Novalje. 
Uvodno obrazloženje iznijela je Ivana Kurilić, pročelnica i obrazložila postupak kojim 
se objavljuje javni poziv za izbor članova Savjeta mladih. 



11 
 

Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Nakon rasprave, predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem 
je pristupilo 7 vijećnika, pa je glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko vijeće 
donijelo  
 

JAVNI POZIV 
za predlaganje kandidata za članove i zamjenike članova Savjeta mladih Grada Novalje. 

 
 

AD/13 Zahtjev za postavljanje kioska na javnu površinu. 
Margareta Škunca Čepulo, pročelnica obrazložila je zahtjev tvrtke Pag tours  d.o.o. za 
postavljanje kioska – montažni objekti u naselju Gajac – 138A s namjenom trgovine i 
putničke agencije. 
Povodom zahtjeva, predlaže se Gradskom vijeću da prihvati prijedlog i izda dozvolu za 
postavljanje kioska na javnu površinu u naselju Gajac. 
 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 7 
vijećnika, pa je glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko vijeće donijelo  
Zaključak 
 
Gradsko vijeće prihvaća zahtjev tvrtke Pag tours d.o.o. Pag da se dozvoli postavljanje 
kioska na javnu površinu u naselju Gajac. 
 
 

 
 
Klasa: 021-05/16-01/08 
Urbroj: 2125/06-02/01-16-01 
Novalja, 01. lipnja   2016.  godine  
 
 
 
  
Zapisnik izradila:         Predsjednica  
         Gradskog vijeća 
   
Lucie Zubović                   Vesna Šonje Allena,dipl.ing.arh. 


